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Aanwezig:   

Uitgenodigd zijn de mensen die binnen een straal van +/- 250 meter van het bedrijf wonen. De 

buurt heeft in dit geval logische grenzen.  Aanwezig zijn Jos Kanters, Cor Pittens, Harrie van 

Duijnhoven, Marc van Duijnhoven, Frans Verhoeven, Martien Donkers, Piet en Tiny van Lankveld, 

Jeroen en Moniek Kanters. Er zijn geen afmeldingen.  

 

1 Opening 

Fam. Kanters heten iedereen van harte welkom. 

 

2 Korte toelichting op de omgevingsdialoog 

Gerard geeft aan wat de bedoeling is van de omgevingsdialoog. We willen met dit gesprek de buurt 

aan de voorkant informeren en betrekken bij de voorgenomen bedrijfsontwikkeling. Fam. Kanters 

lichten hun plannen toe en de buurt kan er op reageren. De familie bekijkt dan of ze iets met de 

opmerkingen kunnen doen. Het verslag wordt naar de gemeente gestuurd. De gemeente neemt 

het besluit of de voorgenomen ontwikkeling voldoet aan alle wettelijke bepalingen en of ze mee 

willen werken aan de voorgenomen ontwikkeling. Het gesprek heeft geen juridische consequenties, 

niet voor de buren en niet fam. Kanters. Iedereen behoudt zijn rechten en is ook vrij om te 

reageren in de vergunningprocedure. 

 

3 Toelichting van de voorgenomen ontwikkeling 

Fam Kanters lichten hun plannen toe. Ze willen doorgroeien van 90 naar 140 koeien. De bestaande 

stal gaat gebruikt worden voor het jongvee. Op de plek waar nu één sleufsilo staat, komt de 

nieuwe melkveestal te staan. Naast de nieuwe stal komen straks de sleufsilo’s. De voorgenomen 

ontwikkelingen passen niet binnen het bestaande bouwblok van 1,1 ha. Er is een aanvraag 

ingediend voor de uitbereiding van het bouwblok naar 1,5 ha. De nieuwe stal komt naast de 

bestaande stal te staan. Op de tekening is dat ook zichtbaar. De stal wordt zo ingedeeld dat het 

koeverkeer optimaal is. De inrit blijft hetzelfde.  

 

4 Vragen en opmerkingen uit de buurt 

 

Waar komt de stal precies te staan? 

Het is de bedoeling dat de huidige stal breder wordt en nog een extra stuk lengte achter het 

nieuwe gedeelte, echter is het extra stuk lengte nog niet besloten en staat ook niet op de 

bouwtekening. Gerard legt dit uit met behulp van de bouwtekening. De nieuwe stal zal binnen het 

bouwblok liggen, echter zal het extra bouwblok wel nodig zijn voor nieuwe sleufsilo’s. 

 

Waar komen de nieuwe sleufsilo´s te liggen en hoog worden de muren? 

De twee nieuwe sleufsilo’s worden in het nieuwe stuk bouwblok aangelegd, evenwijdig aan de oude 

sleufsilo’s. Deze zullen een breedte hebben van +/- 12 meter. De muren zullen ongeveer 1,25 tot 

2,5 meter hoog worden. De lengte is nog niet vastgelegd in verband met de ligging van het 

bestaande mestbassin.  

 

Welke vloer komt er in en komt er een mestkelder ? 

De stal wordt voorzien van een mestkelder. Het is nog niet bekend welke vloer er in komt. De vloer 

moet in ieder geval milieuvriendelijk zijn. 

 

 

 



5  Evaluatie 

Iedereen geeft aan het buurtdialoog een goed initiatief te vinden. Ze hebben een duidelijke indruk 

gekregen van de ontwikkelingen van het bedrijf.  

 

6  Sluiting 

De fam. Kanters bedanken iedereen voor hun aanwezigheid.  

 


